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PROTOKÓŁ  Nr 34.2012 
z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 
z dnia 25 kwietnia 2012r.

Obecni:

1. Dariusz Kur               -  Przewodniczący Komisji
2. Henryk Wójcik          -  Zastępca Przewodniczącego
3  Aleksandra Świeżak  -  Członek Komisji
4. Danuta Opłotna         -  Członek Komisji
5. Adam Wojtyra           -  Członek  Komisji 

Zaproszeni goście:
1. Katarzyna Rostek – Kierownik OPS
2. Joanna Jędrasik – Z-ca Kierownika OPS
3. Waldemar Banaszek – Wiceburmistrz Tłuszcza

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  i  zaproponował  następujący 
porządek:

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
2. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Tłuszcz.
3. Sprawy różne.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. 

Protokół  nr  33.2012  z  posiedzenia  komisji,  które  odbyło  się  w  dniu 
12.04.2012r., został przyjęty. 

Ad 2.
Pani Katarzyna Rostek poinformowała radnych, że Ustawa o pomocy społecznej 
nakłada  na  gminy,  na  powiat  i  samorząd  województwa  obowiązek 
przygotowania oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej 
sytuacji  społecznej  i  demograficznej.  Wspomniana  już  ustawa  nakłada 
obowiązek  przedłożenia  przez  organ  wykonawczy  samorządu  terytorialnego 
corocznie  do 30 kwietnia  radzie   gminy tak  przygotowanego sprawozdania, 
które jest podstawą do  planowania przyszłorocznego budżetu OPS. 
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Radni  przyjęli  do  wiadomości  informację,  którą  przedstawiła  Pani  Rostek, 
niektórzy z członków Komisji podali swoje adresy e-mail, aby mieli możliwość 
otrzymania wersji elektronicznej z którą będą mogli się zapoznać.

Radna  Opłotna  Danuta  zapytała  Panią  Rostek  jak  zostały  zagospodarowane 
pomieszczenia po aptece w budynku muzeum i na kiedy przewidziany jest start 
projektu.

Kierownik OPS poinformowała, że projekt jest w trakcie realizacji, ogłoszone są 
zapytania ofertowe, zamówione są meble, terapeuta również  przywozi sprzęt. 
Start projektu przewidziany jest na dzień 1 maja br.

Radna  Opłotna  zapytała  jeszcze,  jak  został  rozwiązany problem odstąpienia 
pomieszczenia do wykorzystania przez muzeum, gdyż radny Sasin na zgłaszał 
taką prośbę.

Pani Rostek stwierdziła, że nikt  jej nie zgłaszał takiego problemu, zwróciła nie 
było to pytanie skierowane do niej. Pani kierownik podkreśliła, że w urządzenie 
tych pomieszczeń  włożono dużo własnej pracy. Projekt przewiduje udział 50 
osób, choć liczba ta jest zależna od ilości członków rodzin, które się zgłoszą. 
Osobami  zatrudnionymi  na  etacie  są  opiekun  punktu,  koordynatorka 
oddelegowana z OPS na ¾ etatu i asystent rodziny, który będzie pracował z 
rodzinami w ich domach. Wynagrodzenie tych osób jest w pełni finansowane ze 
środków unijnych. Realizacja projektu przewidziana jest do września 2014 roku.

Radny Wójcik korzystając z okazji zwrócił się z zapytaniem do Pani Rostek, jak 
można  zmienić  Urzędy  Pracy  w Agencje  Zatrudnienia,  radny  stwierdził,  że 
warto  się  nad  tym  zastanowić,  bo  Urzędy  Pracy  to  obecnie  nieefektowne 
instytucje.

W związku  z  rozpoczętym  tematem przez  radnego  Wójcika  rozpoczęła  się 
dyskusja odnośnie zasad działania agencji, organizacji szkoleń dla zawodowo 
nieaktywnych mieszkańców oraz na temat obecnie panującej sytuacji na rynku 
pracy.

Ad 3. 
Radna Opłotna poprosiła Wiceburmistrza o przedstawienie informacja na temat 
inwestycji, które zaplanowane są do realizacji w Jasienicy.
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Pan Banaszek poinformował, iż planowaną inwestycją jest dokończenie budowy 
gimnazjum i ewentualnie budowa boiska jeśli wniosek uzyska dofinansowanie z 
LGD.

Radny  Wójcik  natomiast  zapytał  co  w  sytuacji,  gdyż  mieszkańcy  budujący 
domy na ul. Widok nie mają dostępu do energii.

Pan Waldemar Banaszek stwierdził, że mieszkaniec uzyskując pozwolenie na 
budowę domu musi posiadać umowę w której zawarta jest informacja o terminie 
doprowadzenia  przyłącza  energetycznego  do  danego  domu  przez  zakład 
energetyczny.

Radna Opłotna natomiast  zapytała  Wiceburmistrza,  czy  jest  możliwość,  aby 
gmina wystąpiła do PROW’u o dofinansowanie na modernizację ul. Centralnej 
wraz z kontynuacją budowy chodnika w Jasienicy.

Pan  Waldemar  Banaszek  poinformował,  że z  Programu Rozwoju  Obszarów 
Wiejskich nie można modernizować, budować dróg.

Radni zwrócili do Pana Banaszka, aby przybliżył informacje na temat realizacji 
dużego projektu wodno-kanalizacyjnego na terenie miasta.

Wiceburmistrz  Banaszek  poinformował,  że  został  ogłoszony  przetarg  na 
wyłonienie inżyniera projektu, który będzie nadzorował realizację tej inwestycji. 
Około 15 maja br. Zostaną otwarte oferty. Następnie zostaną ogłoszone kolejne 
przetargi dzięki którym zostaną wyłonieni wykonawcy konkretnych prac.

Radny Adam Wojtyra zgłosił potrzebę stworzenia zaplecza socjalnego w ZS w 
Stryjkach, gdyż jest ono bardzo potrzebne.

Wiceburmistrz stwierdził, że w tym roku nie będzie takiej możliwości, aby to 
zaplecze socjalne powstało, bo nie ma na to środków.

Radny Wójcik Henryk zawnioskował o wykonanie nakładki asfaltowej na ul. 
Zasobnej  w Chrzęsnem.  Radny poprosił  również  o  informację,  kiedy będzie 
wykonywana poprawa przejezdności dróg gminnych  w Chrzęsnem.

Pan Banaszek poinformował, że najlepiej jest zwrócić się z pytaniem o poprawę 
przejezdności do pracownika zajmującego się drogownictwem gminnym, gdyż 
on posiada harmonogram prac.
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Radna Opłotna zapytała, czy trwają prace uzupełniające nawierzchnie asfaltowe 
na zimno.

Wiceburmistrz  Banaszek  poinformował,  iż  zasób masy,  którą  stosuje  się  do 
uzupełnień na zimno, a obecnie cena wzrosła dwukrotnie i dlatego też ogłoszono 
przetarg na łatanie na ciepło.

Pan Henryk Wójcik zapytał o II etap wodociągowania miejscowości Chrzęsne-
Zalesie.

Pan  Waldemar  Banaszek  stwierdził,  iż  wykonanie  wspomnianej  inwestycji 
należy przypilnować w przyszłorocznym budżecie.

Pan  Dariusz  Kur  zwrócił  się  do  Pana  Banaszka  z  prośbą,  aby  przekazał 
informacje  odnośnie  budowy  placu  zabaw  w  Jarzębiej  Łące  i  miejsce 
tegorocznych dożynek.

Wiceburmistrz poinformowała,  że budowa placu zabaw będzie rozpoczęta w 
Jarzębiej Łące, natomiast dożynki gminne w 2012r. odbędą się w miejscowości 
Postoliska.

Radny Wójcik wspomniał o planach wybudowania wiaduktu nad przejazdem 
PKP w Tłuszczu.

Wiceburmistrz stwierdził, iż są pewne problemy w tym zakresie, gdyż nie ma 
decyzji środowiskowych na wykonanie tej inwestycji.

Termin kolejnego spotkania komisja ustaliła na dzień 10.05.2012r., godz. 8.30.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji 

Dariusz Kur 
Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy
Data utworzenia dokumentu: 09.05.2012r.

 
  

   


